
winnen. Ondervraagd naar Z. Ed.'s oordeel over de aanwezigheid
en den vorm van den mantel, was het antwoord, dat de mantel
niets geen afbreuk deed aan het geheel, dat de vorm van den
mantel zeker nader besproken zou moeten worden. Eene fout
in het beeld vond Z. Ed. in den vorm en de verhouding van het
schip. Werd hiervoor een bronzen model gebruikt, dan kan daar-
aan een lichter, sierlijker vorm gegeven, een zeilschip voor model
genomen worden, waardoor het denkbeeld van zware vracht aan
eene zijde vermeden en eene aangename vorm aan de andere zijde
verkregen werd. Als eindoordeel beantwoordde de heer Van der
Stappen de volgende vragen: Kunt U de uitvoering van het
monument in zijn geheel aanraden? Geeft de uitvoering en het
ontwerp van het beeld op Vs der ware grootte U den waarborg,
dat men den ontwerper de uitvoering kan opdragen, zoowel uit
technisch als aesthetisch oogpunt?

Beide deze vragen werden door den heer Van der Stappen
volmondig met „ja" beantwoord, mits rekening gehouden werd
met bovengenoemde aanmerkingen, die door Z. Ed. als „de
nature sousordonnée" werden betiteld.

De heer van der Stappen verklaarde zich bereid, een schriftelijk
rapport zoo nodig ter onzer dispositie te stellen, den ontwerper
persoonlijk zijne wenken en opmerkingen nader toe te lichten
en ons behulpzaam te zijn in ons pogen om den jongen land-
genoot dit werk te doen uitvoeren, dat hem zeer aantrekt door de
eenheid van geest die het kenmerkte.

. . . Het monument Caland beschouwend *) was het oordeel van
den heer Van der Stappen, dat het jurylid-beeldhouwer (Odé)
eene richting in de beeldhouwkunst vertegenwoordigde, die zoo-
zeer afweek van de nieuwe richting van den heer Werner, dat het
eigenlijk moeilijk doenbaar was, zich daarin te werken."

In de bestuursvergadering van 21 augustus 1909 werd van Van
der Stappen's bereidverklaring met erkentelijkheid nota genomen,
maar voorlopig stond de financiering van het project op de voor-
grond van de aandacht. Na uitvoerige discussies werd besloten,
eerst commissies in het leven te roepen tot het bijeenbrengen van
de fondsen, waartoe de secretaris inmiddels al een concept-circu-
laire had opgesteld. Hem werd opgedragen een lijst van in het

1) Op 23 december 1907 had burgemeester s'Jacob de fontein op
de Coolsingel aan de gemeente overgedragen.
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